Preview L40 Presentation 1

1. Familiarize yourself with new words and the content

2. Identify the main idea of the entire article and each paragraph

3. Listen to the sound file of this presentation

1.What is the main idea of this presentation?

How Zhang Ying found a job after graduation and his suggestions to help Wang Ping find one as well.

2. Draw a chart to describe the process?

Translation

1.如果图书馆里的参考书信息不够新，你不妨去书店看看，那儿也有各种求职就业方面的书。

If the information in the library's reference books isn't new enough, you might as well go take a look at the bookstore. There you can find all kinds of job application and employment books.

2.找不到的话，你还可以去职业介绍所，请他们帮你找。

I don't know what to say, you can also go to the job introduction room and ask them to help find them.

3.  我最初的几次面试也没成功，后来在网站上看了不少求职方法和怎样面试的介绍，才通过了几家单位的最后面试，和一家银行签了合同。

My latest several interviews didn't work out. Afterwards I saw many employment searching methods on a website and an introduction to interviews. Finally went through several unit's final interviews, and got a bank contract.

Preview L40 Presentation 2

1. Familiarize yourself with new words and the content

2. Identify the main idea of the entire article and each paragraph

3. Listen to the sound file of this presentation

Content:

Examine each paragraph and use one sentence to summarize the main idea of each paragraph.

1st-2nd paragraph:

3nd paragraph:

4rd-5th paragraph: 

Additional Q:How are fourth and fifth paragraphs different?

6th  paragraph:

Translation

1. 下面是王平在網站上看到的有關參加面試應該注意的幾個方面

2. 面試能不能成功和應聘者的言談舉止有很大的關係。

3. 。現在找一個好工作，專業固然很重要，但更重要的是一個人的為人處世和學習能力。

4. 別忘了面試後給招聘單位寫一封感謝信，這不僅是一種禮貌，而且可以再次引起他們對你的注意。

Preview L40 Presentation 3

1. Familiarize yourself with new words and the content

2. Identify the main idea of the entire article and each paragraph

3. Listen to the sound file of this presentation

Content:

1.What is Louis’s tone about being able to find a job in China?  How do you know?

2. What is Jenny’s tone on Louis being able to find a job in China?  How do you know?

Translation:

1. 找工作可急不得，怎么可能一下子就找到呢？何况你又是个外国

人，选择的余地自然小多了。

2. 我总觉得我的专业虽说不上是很热门的专业，但和我专业有关的工

作还是不少的，在这方面我很自信。

3. 一切都是随着需求的变化而发生变化的。

4.不管怎么样，只要不放弃努力，总会有收获的。

